

《单词百科:attuning是什么意思?attuning怎么发音?attuning的解释和用法》

英语单词attuning是什么意思?attuning怎么读?attuning怎么发音?简答网为您整理了attuning的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



attuning怎么读

attuning的读音:[tu:n ɪ]

attuning的意思

1、v.使协调(attune的现在分词);调音;

attuning的相关词组

1、attune to 使调和 ; 习惯于 ; 习惯於

attuning的近义词

- 1、acclimate v.使适应新环境，使服水土服水土，适应；
- 2、acclimatize vi.& vt.（使）服水土，（使）适应新气候或环境；
- 3、accommodate v.容纳；适应；向...提供住处；考虑到；
- 4、accustom vt.使习惯；
- 5、adapt vi.适应于，适应不同情况（或环境）(to)；

attuning的双语例句

- 1、Meditation is the attuning of the mental and physical body to your spiritual source.

冥想是将你的身心调谐至你精神的来源。

- 2、So meditation, in essence, involves three processes: Emptying, attuning and listening.

所以冥想本质上，包含三个过程：清空，调谐和聆听。

- 3、[This] will require a profound shift in social attitudes, attuning them to the mid-twentieth century.

[这]将要求社会态度发生深刻的转变，使之与20世纪中叶的时代节奏合拍。

- 4、Attuning unto and developing this movement will aid ascending aspirants in sustaining their vibration along with carrying on in the ascent ahead.

调音并发展这一运动，将会帮助提升追求者维持他们的振动，并继续前方的提升。

- 5、He offers consultations with the Winged Lion Kingdom along with attuning to your own inner sweet music to heal and ascend.

他和飞狮王国一起提供咨询，同时也接通到你内在的甜美音乐来疗愈和提升。

- 6、'Even for middle-aged guys, attuning to emotional signals of people around you is probably the most important thing. We are networked, we are social animals.'

就算是已经人到中年，与周围人所发散出的感情频率相一致也是件非常重要的事，我们身处在一个网络之中，我们都是社会的动物。

- 7、There seems to be a bridge, or connection, between your conscious and unconscious realms, attuning you to a high level of intuition through which even psychic information

can flow.

在你的意识与潜意识之间，似乎有着一座桥梁，或是连结&它将带你进入一个更高的直觉层次，在这里你甚至能接收到心灵的资讯。

8、 But by attuning himself to the challenges and differences in each fish, and by pushing to perfect his technique, he was able to get satisfaction and happiness out of a mundane job.

但是他能够处理每条鱼之间的不同，能够使自己的技术更加完美，因此从一份平凡的工作中获得了满足和快乐。

以上是简答网为您整理的attuning怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于attu

ning的用法、attuning的释

义、attuning的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/attuning>

